
 

 

Styrelseprotokoll  
Hampetorp-Odensbackens IF 

2022-03-22  

 

Närvarande: Tony Olsson, Jenny Stannisson, Johan Stannisson, Pernilla Tegin, Therese Tagebjer, 

Marcus Tell, Thomas Lilja, Anders Persson & Helena Hiltunen 

 

§1 Mötets öppnande 

Tony hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  

§2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 

§3 Föregående protokoll 

Detta är vårt första möte i ny styrelse, inga föregående protokoll. 

§4 Konstituering av styrelsen 

Ny styrelse och ett år på försök. Samtliga väljs således på 1 år. 

Ordförande: Tony Olsson. Valdes till detta på årsmötet den 13 mars. 

Vice ordförande: Anders Persson. 

Sekreterare: Helena Hiltunen. 

Ledamöter: Marcus Tell, Pernilla Tegin, Jenny Stannisson, Johan Stannisson, Therese Tagebjer. 

§5 Ekonomi 

Adjungerande kassör: Thomas Lilja. Med adjungerande kassör menas att det är någon utifrån 

styrelsen som är kassör och huvuduppgift är att betala räkningar och bokföra. Kan bli inbjuden på 

möten men har ingen rösträtt.  

Firmatecknare: Tony Olsson 781018-2712 och Thomas Lilja 530813-6612. Firmatecknare var för sig, 

tillgång till alla konton.  

Inför budget 2022 får vara kvar som en punkt till nästa möte. Vad har vi för behov av investeringar? 

Vi fundera på detta och tar det på nästa möte.  

Tony har bokat vårens försäljning med Ravelli. Samma koncept som Newbody men ger bättre 

förtjänst till föreningen. Alla lagen i föreningen ska sälja detta. Försäljningen ska påbörjas i början av 

maj och pågå under 4 veckor. Thomas och Andreas Ravelli kommer ut och presenterar sin produkt. 

Tony är ansvarig för försäljningen. 



Tanken är att starta upp nya lag men dessa ska inte behöva sälja något till en början då det är helt 

nytt med fotboll.  

§6 Arbetsgrupper  

Jenny har skapat ett Google drivedokument som samtliga i styrelsen får tillgång till. I detta dokument 

ska vi anteckna vad som ska göras/utföras. Det är en aktivitetsplan med styrelsens övergripande 

ansvarsområden. Jenny presenterar dokumentet. 

Punkten ”arbetsgrupper” kommer vara med på våra kommande möten och vi har följande fem 

grupper:  

 

Barn/ungdom (Tony, Marcus, Johan) 

Dam (Tony) 

Herr (Johan) 

Anläggning/lokaler (Anders, Jenny) 

Padel (Therese) 

Utöver ovanstående arbetsgrupper har vi nedanstående uppdrag: 

Medlemsregistret: Pernilla Tegin. 

Sponsorer tavlor: Jörgen Setterman. 

Ansökan om aktivitetsbidrag: Marko Hiltunen. 

Övriga bidrag: Tony Olsson. 

Övergripande ekonomi: Styrelsen. 

Kommunikation/marknadsföring: Jenny Stannisson. 

Uthyrning av lokaler: Jenny Stannisson och Helena Hiltunen. 

Försäkringar: Tony Olsson. 

 

Vi vet med oss att vi har ett par intresserade personer som kan tänka sig att vara med i 

arbetsgrupperna. Vi diskuterar hur vi ska kommunicera med varandra. Vi enas om att skapa 

messenger-grupper för varje grupp.  

Vi ska ha en arbetsdag där vi presenterar arbetsgrupperna samt kommunicera ut informationen på 

facebook och lagens sidor. Vi ska även prata och sprida informationen och förhoppningsvis få fler 

personer till arbetsgrupperna.  

Frågor/information från arbetsgrupp Herr:  

Ett programblad behöver tryckas upp. 

Reseersättning (ej specifikt bara för Herr men frågan kommer därifrån) till bortamatcher? Ledarna får 

det samt även spelare som kör, under villkor att man samåker. Hemmaplan räknas även våra 

samarbetslag (t ex Sköllersta). Ersättningen är 18,50 kr/mil. Reseblankett finns att fylla i. Mötet enas 

om att alla ledare ska få söka om ersättning vid bortamatcher. 

På nästa möte beslutar vi om vilken ersättning som ska utgå till ledarna för Dam och Herr.  

Beslut spelaravgift för Dam och Herr:  

200 kr för Dam. Den föreningen som administrerar för året tar den avgiften. HOIF (Tony) står som 

administratörer i år med då det är lagt på 2 år.  

Herr: Spelaravgift på 300 kr om spelaren är under 20 år, över 20 år är avgiften 600 kr. Att avgiften blir 



högre för Herr än Dam är för att Dam arbetar in pengar på annat sätt genom försäljningar. 

Målsättningen är att det inte ska vara olika.  

 

Herr undrar om sponsring måste vara beslutat i styrelsen eller om man får arbeta själva med detta i 

sin arbetsgrupp. Vi enas om att Herr (Johan) har rätt att teckna sponsoravtal inom rimlighet. Vidare 

undrar Johan om han kan utse någon i Herr att få beställa och hämta ut saker från t ex Stadium? 

Tony tycker att det bara är en fördel om det finns någon från Herr som kan bistå med det. Johan 

återkommer med ett namn på den personen.  

Vad gäller det ekonomiska fortsätter vi med utlägg eller faktura. Behöver vi köpa in saker till 

samlingslokalen är det i sin ordning, vid större investeringar kontaktas kassören. 

Ungdom: uppstart nya lag – vi ska göra ett utskick såsom ungdomssektionen gjorde för ett par år 

sedan. Therese och Angelica, två nya ledare för det yngsta flicklaget. Johanna, ny ledare för det 

yngsta pojklaget. Fotbollslek, tre ledare klara.  

Padel: Vi diskuterar belysningen som är tidsstyrt idag. Belysningen slår på vid 18-tiden, stänger 22.00. 

Anders har pratat med elektriker om diverse lösningar så att det inte lyser i onödan.  

Padelbanan behöver städas. Städmaterial har kommit. Nycklar och städkod ska Therese få tillgång 

till. Särskilda borstar för att borsta sand är inköpta. Tony föreslår att vi justera tiden till 90 minuters 

speltid istället för 60 minuter. Men samma pris som för en timme. Vi enas om detta förslag. 

 

§7 Övriga frågor 

Vi bestämmer att HOIF har en arbetsdag den 9 april kl 9.30. Jenny förbereder ett utskick med denna 

information. På ledarmötet den 6 april ska det även tas upp. Anders och Thomas pratar ihop sig om 

vad som behöver göras denna arbetsdag. Vi ska göra något trevligt av dagen också samt ha en 

presentation av våra arbetsgrupper. Padelbanan öppnar efter denna arbetsdag. 

§8 Nästa möte 

Nästa möte är tisdag den 5 april kl 19.00. Vi behöver ha tätare möten så här till en början med ny 

styrelse. 

§9 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte. 

 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen 

 


